

Mødereferat fra ordinær generalforsamling afholdt 15. september 2021 på Bergmannshus	
Referent: Jesper Dalskov-Rasmussen (Næstformand)	
Antal parceller repræsenteret	11
1. Valg af dirigent	Thilde Flindt
2. Formanden aflægger beretning	Formand Simon Flindt var fraværende. I hans sted fremlagde næstformand Jesper Dalskov-Rasmussen bestyrelsens beretning. Se bilag 1.
2A. Måling af båd	Bestyrelsens orientering om, at man følger Søfartsstyrelsens retningslinje med måling fra stavn til hæk blev kritiseret for at være en del af beretningen. Henrik Sonne ønskede, at bestyrelsens dokumentation for beslutningen blev rundsendt. Se bilag 2
3. Fremlæggelse af driftsregnskab og status.	Kasserer Kirsten Schou gennemgik regnskabet for 2020, som blev godkendt af forsamlingen.
4. Kontingentfastsættelse for kommende år	Bestyrelsens forslag om uændret kontingent blev vedtaget.
5. Forslag fra bestyrelsen 5A. Græs og oprydning på areal 5B. Vedtægtsændring vedr. digitalpost	<p>Det blev vedtaget, at medlemmerne af lodsejerlauget påtager sig opgaven med græsslåning efter behov. Plæneklipper og benzin forefindes i skuret. Der opstilles ikke en plan for dette.</p> <p>På generalforsamlingen var der med mere end 2/3 flertal enighed om, at digital post skulle indskrives i vedtægterne. Men for at foretage en vedtægtsændring på ordinær generalforsamling skal 2/3 af medlemmer være repræsenteret. Dette var ikke tilfældet, hvilket gjorde, at forslaget ikke kunne vedtages. Løsningen er dog, at der indkaldes til ekstraordinær generalforsamling for at få forslaget vedtaget. Denne ekstra ordinær generalforsamling indkaldes der til snarest.</p> <p>Desuden blev det også nævnt, at der på foreningens hjemmeside skal stå, at det er medlemmets pligt at oplyse den korrekte e-mail adresse.</p>
6. Forslag fra medlemmerne 6A. Et fliseareal mere med bord samt stole 6B. Forlængelse af broen	<p>Forslaget blev vedtaget. Der skal arbejdes på, at der etableres et ekstra sideområde, som dog ikke må konflikte med de servitutter, som der ligger på arealet.</p> <p>Forslaget blev diskuteret og der blev stemt om det. Resultatet blev, at muligheden skal undersøges til bunds. Tilde meldte sig som undersøger af dette.</p>

6C. Betaling af bådplads hæves til 500 kr. pr. år.	Forslaget blev ikke vedtaget, men der var enighed om, at en bådplads bør bruges aktivt, da der står flere på venteliste.
6D. Alle både må være max 15/16 fod på alle pladser	Forslaget blev ikke vedtaget, men der var en livlig diskussion om bådpladserne og hvor store både, der kunne ligge.
7. Valg af medlemmer til bestyrelsen samt 2 suppleanter og en revisor	<p>Mogens Hansen ønskede ikke genvalg. Flemming Rasmussen blev genvalgt til bestyrelsen. Thilde Flindt blev valgt til bestyrelsen.</p> <p>Herudover består bestyrelsen af Kirsten Schou, Simon Flint og Jesper Dalskov-Rasmussen. Den nyvalgte bestyrelse konstituerer sig selv.</p> <p>Martin Brems blev valgt til 1. suppleant Henrik Sonne blev valgt til 2. suppleant</p> <p>Mogens Petersen blev genvalgt til revisor.</p> <p>Det blev besluttet at på kommende bestyrelsesmøde inviteres suppleanterne med.</p>
8. Eventuelt	<p>Tilde forespurgte om det var ok at fjerne tang fra badeområderne. Det er det.</p> <p>Desuden var der en snak om naboerne, som ikke er medlem af lodsejerlauget, og hvorfor de ikke var medlemmer.</p> <p>Erik Nielsen havde fremsendt en mail til bestyrelsen, som desværre ikke var kommet bestyrelse i hænde inden mødet. Erik Nielsen vil modtage et skriftligt svar på henvendelsen.</p> <p>Foreningens nye hjemmeside kan findes på: www.lodsejerlaugetkukkervængetsyd.dk</p>





